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Referat 

 

Ordinær generalforsamling den 13. marts 2023 

 
Formanden, Henrik Louis Simonsen, bød velkommen til de fremmødte, hvorefter 
generalforsamlingen påbegyndtes med følgende dagsorden ifølge vedtægternes §4: 

 

 

1. Valg af dirigent 
Svend Andersen valgt som dirigent 

 

2. Bestyrelsens beretning 

Formand Henrik Louis gav en fyldestgørende beretning, såvel om de mange aktiviteter i 2022 
som forventningerne til 2023. 

 

Beretningen godkendt 

 

3. Revideret regnskab 
Kassereren, Anni Schjønning, fremlagde ”Årsrapport perioden 01.01.2022 – 31.12.2022”, 

som blev godkendt. 

 

4. Forslag fra medlemmer og bestyrelse. 
Forslag indkommet fra formanden Henrik Louis: ”Det foreslås, at der i foreningen Den Runde 

Pavillons Venner kan udnævnes æresmedlemmer. Det kan være medlemmer, der frivilligt 

har medvirket til at bevare og udvikle pavillonen eller har ydet en frivillig ekstraordinær 

indsats. Et æresmedlem er fritaget for kontingent.” 
 

Forslaget godkendt.   

 

5. Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslog uændret kontingent i forhold til 2022: 

A. Enkeltmedlemmer    100 kr. 

B. Firmaer/virksomheder  1.000 kr. 

C. Foreninger    500 kr. 

D. Interessegrupper                                        500 kr.    
E. Institutioner    500 kr. 

 

Forslaget godkendt. 

 
6. Valg af 

A. Formand og 2 bestyrelsesmedlemmer i ulige år. 

Formand Henrik Louis genvalgt 

Per Kjeldsen og Lone Lønbro genvalgt  
 



                 

B. Op til 4 suppleanter 

Jørn Pedersen genvalgt        

C. 2 revisorer 
Niels Anker Ottesen genvalgt. Søren Vrå valgt 

D. Revisorsuppleant 

Valgt blev: Ole Agger Hansen 

 
7. Eventuelt 

1. Henrik Louis foreslog, at Erik Hald udnævnes til æresmedlem. Erik Hald ydede en stor 

frivillig hjælp ved opstart af Den Runde Pavillons Venner. Erik Hald har altid været aktiv 

og vist stor interesse for pavillonen igennem årene.  
Erik Hald udnævnes til æresmedlem. 

2. Henrik Louis orienterede om planerne for tilbygning til pavillonen, som er budgetteret 

til 450.000 kr. Norlys Vækstpulje har bevilget 150.000 kr. Flere fonde er ansøgt – endnu 

ikke modtaget svar fra disse.  

3. Henrik Louis håber, at vi i løbet af sommeren kan lave et familie-/børne-arrangement i 
parken/pavillonen. Dette ville måske give flere private medlemmer til pavillonen. 

4. Jørn foreslog, at vi får lavet ”en brochure” om pavillonen til uddeling i forbindelse med 

”kapring” af flere private medlemmer. 

5. Lone Lønbro, Stafet for livet, takkede for den velgørenhed, som pavillonen 
vederlagsfrit yder til stafettens brug af pavillonen. 

6. Svend Andersen, Grundejer9700, takkede for et godt samarbejde. Pavillonen er 

medvirkende til at der sker noget i byen. 

 
 

 

 


